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Protokół nr 14/XXI/2020/ZG PZF/Internet 

z posiedzenia Zarządu Głównego PZF 

w dniu 28.12.2020 r.  

 

Posiedzenie odbyło się w formie zdalnej przy użyciu oprogramowania ZOOM w dniu 28.12.2020 roku.  

Obecni: 

• członkowie ZG PZF: 

1. Henryk Monkos 

2. Józef Kuczborski 

3. Janusz Dunst 

4. Joanna Boniśniak 

5. Artur Marsy 

6. Przemysław Drzewiecki 

7. Wojciech Lewandowski 

8. Jacek Kosmala 

9. Andrzej Jagielski 

10. Józef Kopeć. 

• Przewodniczący SKZ – Waldemar Więcław, 

 

Posiedzenie rozpoczął prezes Henryk Monkos witając wszystkich na XIV posiedzeniu Zarządu 

Głównego XXI kadencji. Posiedzenie po raz pierwszy odbyło się w formule spotkania internetowego 

przy wykorzystaniu oprogramowania ZOOM.  

Następnie Prezes przedstawił program posiedzenia wraz ze zmianami zgłoszonymi drogą mailową 

przez uczestników spotkania. Poddał pod głosowanie przygotowany porządek obrad z naniesionymi 

uwagami zebranych, który został przyjęty jednogłośnie:  

1. Podsumowanie 2020 r. 

2. Rezygnacja M. Miętusa z funkcji członka ZGPZF 

3. Nowa strona internetowa 

4. Muzeum Poczty i Telekomunikacji we Wrocławiu (wsparcie protestu pracowników) 

5. Zamiar wprowadzenia opłaty gotówkowej za przesyłki listowe rejestrowane 

6. Ruch członków za II półrocze 

7. Baza danych a darmowy ND  

8. Co dalej z kampanią wyborczą w PZF 

9. Sprawy wniesione: 

a) Status zatwierdzanie nowego statutu przez KRS i dalsze scenariusze  
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b) Plan dot. obchodów 70-lecia PZF - m.in. publikacja książkowa 

c) Fundusze celowe na 2020/2021 - wykorzystanie i plany. 

d) Walory specjalne na 2021 rok 

e) Informacja o planowanych imprezach na 2021. 

 

Ad 1 

H. Monkos podsumował działania podjęte w 2020 roku. Wspomniano o pożegnaniu wiceprezesa ZG – 

Jerzego Białasa, który zmarł w grudniu br.  

Podkreślił, że do końca lutego w wybranych Kołach została przeprowadzona akcja wyborcza i tylko w 

jednym Oddziale w Zabrzu. Okręgi nie zdążyły przeprowadzić wyborów.  

Przedłużaliśmy podjęcie decyzji o przedłużeniu kadencji o jeden rok w związku z koniecznością 

dookreślenia walorów w planie wydawniczym, który zatwierdza minister właściwy do spraw 

łączności. Po burzliwych dyskusjach podjęta została uchwała o przedłużeniu kadencji o 1 rok.  

Odwołano jedną z najważniejszych imprez zaplanowanych na ten rok jakim była wystawa z okazji 100 

rocznicy Bitwy Warszawskiej wraz z imprezami współtowarzyszącymi m.in. kapituła „Prymusów”. 

Stan pandemii uniemożliwił także zakończenia XIII Studium Filatelistyki. Nie odbyło się także 

szkolenie ekspertów  oraz  Konferencja PAF.  

Odznaczenia związkowe zostały zaakceptowane i rozesłane po Okręgach. 

W związku z przedłużeniem kadencji dla Okręgów, biuro ZG wystawiło nowe pełnomocnictwa 

obowiązujące do czasu Zjazdu.  

Miały miejsce dwa zdarzenia: 

1. Do dymisji podał się zarząd Okręgu warszawskiego, która została przez Prezydium przyjęta. 

Został powołany komisarz w osobie A. Jagielskiego, który podjął próby rozliczenia kadencji 

odchodzącego zarządu. 

2. Rezygnacja kol. M. Miętusa z funkcji członka ZG, która została także przyjęta oraz kwestia 

listu otwartego w zakresie publikacji materiałów na nowej stronie ZG.  

 

Ad  2. 

Rezygnacja M. Miętusa z funkcji członka ZGPZF.  

H. Monkos przedstawił dokumentacje dotyczącą rezygnacji kol. M. Miętusa oraz ostatniej sprawy 

związanej z listem otwartym w zakresie nowej strony internetowej ZG i opublikowanych linków do 

HBBF. 

Materiały, o których w liście otwartym pisze kol. M. Miętus w poprzedniej wersji były w taki sam 

sposób prezentowane. Prezes zaprezentował poprzednią stronę i jej zawartość oraz nową. Uznano, iż 

kol. M. Miętus nie ma racji.  

 

W związku z różnymi zawirowaniami oraz wykonaną pracą należy podjąć decyzję o zrobieniu kopii 

biblioteki cyfrowej.  

 

Ad 3. 

Przed świętami Bożego Narodzenia została opublikowana nowa odsłona naszej związkowej strony. 

Zawartość jest identyczna jak w starszej wersji ale z zachowaniem nowych standardów. Strona będzie 

umożliwiała nowe podejście do opracowywania dokumentów ZG z dostępem tylko dla członków ZG. 
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A. Marsy zawnioskował, aby sukcesywnie dodać w archiwum posty z aktualności, aby nasza pisana 

każdego dnia historia nie została utracona. J. Kopeć zasugerował aby dokonać zmianę w zakresie 

publikacji linków do poszczególnych Okręgów. Należałoby to uwypuklić na głównym menu dodając 

zakładkę Okręgi.  

Ad 4 

Prezes poinformował o pismach, które zostały wystosowane do Marszałka Województwa 

Dolnośląskiego i Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego w zakresie przeniesienia zbiorów 

Muzeum Poczty i Telekomunikacji we Wrocławiu do Lubina. Następnie A. Marsy opowiedział o petycji 

internetowej oraz współpracy z MPiT. Na dzisiaj petycje podpisało ok. 500 osób. Z informacji wynika, 

iż nie ma to większego znaczenia, istotne w sprawie może być skierowanie sprawy do 

parlamentarzystów z terenu Dolnego Śląska.  

 

Ad  5  

H. Monkos zapoznał zebranych z historią wdrażanego pomysłu przez Pocztę Polską. H. Monkos 

występował do Prezesa PP w dniu 15.09.2020 roku z pismem o spotkanie, aby omówić relacje 

pomiędzy PP, a PZF oraz aby wpłynąć na zmianę decyzji w zakresie wprowadzanych zmian w 

opłatach. Nie uzyskano odpowiedzi na to pismo. Wystosowano kolejne pismo z dniem 26.11.2020r. z 

prośbą o przeanalizowanie skutków wprowadzenia nowego sposobu opłacania przesyłek 

rejestrowanych. Oparto się na aktach prawnych. Do czasu obecnego spotkania nie uzyskano 

odpowiedzi.  

 

Ad  6 

J. Kuczborski przedstawił ruch członków za II półrocze. W tym roku ubyło nam 286 członków co 

oznacza, że na koniec roku mamy 5.548 członków w tym 4.102 pełnopłatnych.  

 

Ad  7 

Henryk Monkos przedstawił informację z biura ZG w zakresie przekazanych danych teleadresowych 

członków ZG. Dla przypomnienia, darmowy nowodruk będzie wydawany imiennie. Tylko 8 Okręgów 

przekazało pełne listy członków z danymi adresowymi. Uzgodniono, że Okręgi dostaną tyle 

nowodruków ile przedstawili członków z pełnymi danymi, a różnice wynikającą pomiędzy listami, a 

liczbą członków zostanie przekazana po uzupełnieniu danych.  

Uzupełnione dane wraz z listami potwierdzonych odbiorów muszą wrócić do ZG do 31 marca.  

Cena nowodruków poza darmową pulą dla członków określona została na 70 zł. 

 

Ad  8 

Sytuacja pandemiczna nie pozwala nam na realizacje wyborów. J. Kuczborski przygotował nową 

ordynacje wyborczą wraz z propozycja terminarza. Należy uzgodnić datę zjazdu. Optymalną datą jest 

wrzesień.  

 

Ad  9 

Sprawy wniesione: 

a) Złożyliśmy skargę, która oczekuje w sądzie okręgowym. Na chwilę obecną nie mamy pola 

manewru i musimy oczekiwać na załatwienie sprawy przez sąd. 
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b) Prace nad książką dotycząca 70-lecia PZF są w toku. Pierwsze recenzje były krytyczne, więc 

poddano publikację już trzeciej korekcie redakcyjnej i językowej. Opracowanie przekrojowe 

całej historii związku w objętości ok. 400 stron, proponujemy zamieścić na stronie ZG 

w poszczególnych zakładkach po uzyskaniu zgody autora.  

Odznaki z okazji 70-lecia PZF zostały rozesłane do Okręgów.  

c) Do końca stycznia 2021 roku powstanie projekt preliminarza na 2021 z uwzględnieniem 

wniosków z Okręgów.  

 

d) Walory specjalne planowane na 2021 rok:  

- 100 lecie MPiT, znaczek z przywieszką 

- Zlot wielkich Żaglowców, znaczek z przywieszką 

- Armia Andersa – szlak nadziei, 2 zn. W układzie tete-beche 

Do rozważenia pozostaje, który z nich będzie darmowy. Wszystkie będą w nakładzie 6.000 

sztuk. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono. 

 

Sekretarz ZG PZF    Prezes ZG PZF 

Joanna Boniśniak    Henryk Monkos 

 

Posiedzenie było rejestrowane poprzez ZOOM 

 


